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Protokół nr XX/16 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 6 czerwca 2016r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 17:40. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, Burmistrza Pana Pawła Wójcika oraz mieszkańców 

miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XX sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 6 czerwca 2016r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XIX sesji 

 

Protokół z XIX sesji został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XX sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej.  

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XX sesji 

 

Burmistrz poprosił o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, ponieważ 

niedawno przyjęta przez Radę uchwała została w pewnych punktach zakwestionowana przez 

nadzór Wojewody, została ona poprawiona i niezbędne jest jej ponowne przyjęcie. 

 

Przewodniczący Rady zapytał kto jest ZA wprowadzeniem do proponowanego porządku 

obrad w/w projektu jako podpunktu „c” w punkcie „3”? 
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ZA wprowadzeniem w punkcie „3” jako podpunkt „c” projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów głosowało 15 

radnych. (15 radnych było obecnych na sali obrad). Zmiana została przyjęta bezwzględną 

większością głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad ze 

zmianami. 

 

ZA przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali 

obrad). Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radni obecni na XX sesji przyjęli i pracowali według poniższego porządku obrad: 

 

1. a) Otwarcie sesji, 

b) Stwierdzenie kworum, 

c) Przyjęcie protokołu z XIX sesji, 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2016 r. za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Chmielnik, 

b) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek oświatowych prowadzonych przez 

inne niż Gmina Chmielnik osoby prawne i fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 

c) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, 

d) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2030,  

e) zmian budżetu na 2016 rok, 

f) zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2015 rok, 

g) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2015 rok. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad.  
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2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz rozpoczął swoje sprawozdanie od radosnej informacji, a mianowicie Gmina 

Chmielnik otrzymała z rąk Wojewody nagrodę „Świętokrzyskiego Laura” dla najlepszej 

Gminy Miejskiej roku 2015. Jest to nasza wspólna nagroda, mieszkańców, sołtysów, radnych 

i urzędników. Jest to na pewno docenienie zmian zaproponowanych przez samorząd, tego co 

zostało zrobione i w jaki sposób. 

Paweł Wójcik poinformował, że wraz z Sekretarzem Gminy Andrzejem Łopacińskim był na 

spotkaniu z Ministrem Edukacji Narodowej w sprawie inwestycji budowy budynku Zespołu 

Placówek Oświatowych w Piotrkowicach, ponieważ jest to duża i bardzo kosztowna 

inwestycja i niewątpliwie każda pomoc, źródło, które mogłoby wspomóc, chociażby wskazać, 

gdzie szukać środków, jest bardzo cenne. Zostało wysłane też stosowne pismo do 

Ministerstwa Finansów, ponieważ sytuacja jeżeli chodzi o Tarnoskałę jest nadzwyczajna.  

Po raz pierwszy w Gminie odbyło się w Sędziejowicach Gminne Święto Strażaka. Była to 

bardzo udana uroczystość i chyba trwale wpisująca się w nasz kalendarz, zwłaszcza, że są już 

kolejne jednostki OSP, które chciałyby ją zorganizować. Na wysokości zadania stanęli 

wszyscy. Oprócz Jednostce OSP z Sędziejowic podziękowania należą się radnej Agnieszce 

Lenartowicz oraz Sołtysowi Piotrowi Powroźnikowi. 

Przechodząc do spraw inwestycyjnych Burmistrz powiedział, że nabierają one tempa. 

Przyspieszyły też niektóre tematy związane z realizacją projektów unijnych. Na początku 

lipca powinien się rozpocząć remont dróg na Os. Sady w Chmielniku polegający na wymianie 

nawierzchni dróg oraz chodników. Podpisane zostały umowy na wykonanie dokumentacji na 

dwie świetlice wiejskie w Śladkowie Dużym oraz Ługach. Podpisana została również umowa 

na wykonanie studium wykonalności do projektu kanalizacji terenu Śladkowa Małego,  

o czym ostatnio było mówione.  

Wreszcie „zaczęły być podpisywane” umowy w zakresie Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego. W piątek podpisana została pierwsza: na termomodernizację obiektów. 

Następna będzie na modernizację oświetlenia ulicznego. W następnym roku budżetowym tak 

jak zostało zaplanowane przystąpimy do sukcesywnego przygotowywania inwestycji. Jest 

kilka bardzo ważnych obiektów do wykonania termomodernizacji, jak chociażby Gimnazjum. 

Paweł Wójcik powiedział, że jeśli chodzi o Komisariat w Chmielniku to trwają rozmowy 

dotyczące siedziby z OSP w Chmielniku. Inwestycja ta została wpisana do projektu, który 

obecnie analizowany jest przez odpowiednie ministerstwo dotyczący wpisania do krajowego 

programu modernizacji Policji. 

Odbyły się wybory Zarządu Gminnego OSP, a Prezesem został Z-ca burmistrza Mariusz 

Ściana.  

Burmistrz w imieniu swoim i Dyrektora Chmielnickiego Centrum Kultury zaprosił 

wszystkich na Festiwal Dni Kultur 18 i 19 czerwca oraz festyn na rzecz Szpitala, ale o tym 

powie za chwilę obecna dzisiaj Dyrektor Szptala Pani Jolanta Rybczyk. 

Paweł Wójcik złożył gratulacje Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Chmielniku Renacie 

Nowak dla uczennicy tejże szkoły - Gabrieli Trelińskiej, która w ogólnopolskim konkursie 

wiedzy historycznej „Losy żołnierza i dzieje oręża polskiego” zajęła 4 miejsce. Gratulacje 

należą się również opiekunowi, czyli Pani Renacie Łukawskiej. 
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Jolanta Rybczyk Dyrektor Szpitala Powiatowego w Chmielniku zaprosiła wszystkich na 

jubileusz 70 – lecia powstania Szpitala w Chmielniku połączony z festynem pod nazwą  

„Z pomocą szpitalowi”, który odbędzie się w najbliższą niedzielę 12 czerwca 2016r. 

 

Marek Kwiecień Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego w imieniu Starosty również zaprosił 

wszystkich na festyn. Podziękował równocześnie Przewodniczącemu Rady Miejskiej  

w Chmielniku oraz Burmistrzowi za pomoc w organizacji tego wydarzenia. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że Rada Miejska w Chmielniku jest współorganizatorem 

tego festynu, najważniejszy jest udział w tym wydarzeniu w związku z czym również zaprosił 

wszystkich. 

Następnie Sławomir Wójcik przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  

w Chmielniku od ostatniej sesji czyli 25 kwietnia: 

 

02.05.2016r. - wspólne posiedzenie  KOMISJI ROLNICTWA i OCHRONY ŚRODOWISKA 

z KOMIOSJĄ  BUDŻTU,FINANSÓW I ROZWOJU   GOSPODARCZEGO         

05.05.2016r. – wspólne posiedzenie KOMISJI ROLNICTWA i OCHRONY ŚRODOWISKA 

z  KOMISJĄ BUŻETU,FINANSÓW i ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

20.05.2016r. -  posiedzenie KOMISJI OŚWIATY, KULTURY oraz ZDROWIA  i  SPRAW 

SPOŁECZNYCH   

02.06.2016r. - posiedzenie KOMISJI  BUDŻETU, FINANSÓW  i ROZWOJU                                                                                                  

02.06.2016r. - posiedzenie KOMISJI STATUTOWO – REGULAMINOWEJ 

Ponadto Radni uczestniczyli w  następujących uroczystościach i spotkaniach : 

29.04.2016r. – Zjeździe  Gminnym  OSP w Chmielniku 

03.05.2016r. – Obchodach  225 Rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja  

14.05.2016r. – w pikniku rodzinnym zorganizowanym przez Szkołę Podstawową  

w  Chmielniku 

15.05.2016r. – uroczystościach „Święto Polskiej Niezapominajki”  

18.05.2016r. – Zlocie Szkół im. Jana Pawła II w  Piotrkowicach 

22.05.2016r. – w obchodach Gminnego Święta Strażaka w Sędziejowicach  

28.05.2016r. -  w festynie z okazji Dnia Dziecka w Chmielniku i XV Plenerze Malarskim  

w Ługach 

05.06.2016r. - na festynie charytatywnym w Kotlicach – z pomocą  dla chorego Krzysztofa 

Piaseckiego.   
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Dyrektor szkoły Podstawowej w Chmielniku podziękowała władzom samorządowym za 

udział w pikniku rodzinnym, a w szczególności radnym, którzy ufundowali książki na 

nagrody dla uczniów. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2016 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Marka Nowaka – Dyrektora Zespołu Obsługi 

Oświaty. 

 

Dyrektor Zespołu do projektu wniósł poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XX/178/2016 w sprawie wyodrębnienia środków na wspieranie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2016 r. 

za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

b) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek oświatowych prowadzonych przez inne 

niż Gmina Chmielnik osoby prawne i fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystywania 

 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Marka Nowaka – Dyrektora Zespołu Obsługi 

Oświaty. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XX/179/2016 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

placówek oświatowych prowadzonych przez inne niż Gmina Chmielnik osoby prawne  

i fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania 

głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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c) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Mariusza Ścianę – Z-cę Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XX/180/2016 w sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

d) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2030 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XX/181/2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2016 – 2030 głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

e) zmian budżetu na 2016 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Skarbnik do projektu wniosła poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XX/182/2016 w sprawie zmian budżetu na 2016 rok głosowało 15 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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f) zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2015 rok 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że procedura głosowania uchwały absolutoryjnej jest 

taka, że zgodnie z art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym „Uchwałę w sprawie 

absolutorium rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

rady gminy”. 

Radni otrzymali i zapoznali się z: 

- sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok, 

- sprawozdaniami finansowymi, 

- informacją o stanie mienia komunalnego, 

- protokołem Komisji Rewizyjnej przy Radzie Miejskiej w Chmielniku z głosowania wniosku 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik za 2015 rok,  

- wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 kwietnia 2016 roku 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik za 2015 rok,  

- Uchwałą nr 38/2016 III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

z dnia 18 kwietnia 2016 roku w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu 

miasta i gminy za 2015 rok, 

- Uchwałą Nr 47/2016 III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

z dnia 9 maja 2016 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącego 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 2015 rok. 

Sławomir Wójcik zachęcał do dyskusji, a po wyczerpaniu całej procedury nastąpi głosowanie 

nad dwoma projektami uchwał, ale zanim to nastąpi poprosił o głos burmistrza. 

 

Burmistrz w postaci prezentacji multimedialnej przedstawił wydarzenia z życia samorządu  

w 2015 roku oraz z niektóre projekty, sprawy, które rozpoczęły się w ubiegłym roku, a 

kontynuacja ich, jest w 2016 roku. 

 

Radna Ewa Kwiecień Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała Wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 kwietnia 2016 roku w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik za 2015 rok.      

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XX/183/2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok głosowało 15 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2015 rok 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 
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Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XX/184/2016 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Chmielnik absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok głosowało 15 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Burmistrz podziękował Radzie Miejskiej za udzielenie mu absolutorium. 

 

4. Interpelacje radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Olesiński powiedział, że co do remontu dróg na  

Os. Sady sprawy z gazem ziemnym nie da się załatwić do 1 lipca. Druga sprawa dotyczy 

budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż drogi 73 przy Szkole Podstawowej  

w Chmielniku w perspektywie dobudowy sali gimnastycznej i placu zabaw, które byłyby 

bardzo wskazane. 

 

Burmistrz powiedział, że niektóre rzeczy można zaplanować i wykonać wcześniej, ale 

niektórych się nie da. Wie, że jedno z przebić, na Os. Sady będzie realizowane w tym 

terminie, ale procedura jeżeli chodzi o przyłączenia czasami jest tak odległa, że trudno mówić 

o wstrzymywaniu inwestycji, bo trwa to nawet 2 lata.  

Jeżeli chodzi o ekrany jak najbardziej się zgadza, ponieważ natężenie ruch będzie tam 

większe, ale trzeba do tego analiz, badań pokazujących jaki rzeczywiście jest hałas, bo 

zmieniły się ostatnio normy hałasu i może się okazać, że po przeprowadzeniu badań 

postawienie ekranów nie będzie zasadne. 

 

5. Sprawy różne.            

 

Sławomir Wójcik poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynął wniosek od Spółki Cywilnej 

z Buska – Zdroju i odczytał go. Następnie Przewodniczący Rady odczytał odpowiedź 

przygotowaną po konsultacji z radcą prawnym z prośbą o upoważnienie go do udzielenia 

takiej odpowiedzi.  

 

Radny Stanisław Ściana zapytał czy w związku z tym będzie zwiększona liczba punktów 

sprzedaży alkoholu? 

 

Burmistrz odpowiedział, że nie będzie zwiększany limit, który wynosi 60, będzie to punky, 

który mieści się w tym przedziale. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o upoważnienie go do udzielenia 

odczytanej odpowiedzi. 
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ZA w/w upoważnieniem głosowało 12 radnych . 2 głosowało PRZECIW. 1 osoba 

WSTRZYMAŁA się od głosu. Większością głosów Przewodniczący Rady został 

upoważniony do udzielenia odpowiedzi.  

 

Sławomir Wójcik jako Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku przedstawił ofertę swojej 

placówki i zachęcał do skorzystania z niej. 

 

Piotr Mikuśkiewicz sołtys Ciecierz zapytał jak wygląda sprawa wycinki drzew przez firmę 

EKOPLON oraz wydania dla niej decyzji środowiskowej dotyczącej fermy drobiu? 

 

Z-ca Burmistrza poinformował, że jeżeli chodzi o wycinkę drzew, to w tej chwili jest to 

rozpatrywane przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze, ponieważ pierwsza decyzja 

Gminy została uchylona i cofnięta przez ten organ do ponownego rozpatrzenia.  

Jeżeli chodzi o decyzję środowiskową Mariusz Ściana poinformował, że Burmistrz Miasta  

i Gminy Chmielnik odmówił 31 maja wydania tejże decyzji (informacja taka znajduje się na 

stronie BIP Urzędu). Inwestor ma 14 dni na odwołanie się od tej decyzji od daty doręczenia.      

 

Radna Teresa Chwalińska podziękowała Burmistrzowi i  Dyrektorowi CHCK za pomoc  

w organizacji festynu w Kotlicach oraz radnym za udział i przekazanie datku na rzecz 

chorego. 

 

Marek Kwiecień jako sołtys Śladkowa Małego zaprosił Burmistrza i Przewodniczącego Rady 

Miejskiej na dzisiaj na 20:30 na spotkanie z Radą Sołecką, ponieważ przygotowywują się do 

zebrania wiejskiego. Będą omawiane sprawy: nadania nazw ulic, zmiany w funduszu 

sołeckim, ale głównym tematem będzie budynek szkoły, który teraz jest zarośnięty, bo nie ma 

tam gospodarza. „Gdybym nie pokosił od strony drogi, to ktoś mógłby powiedzieć, że ktoś 

opuścił ten budynek – bo tak faktycznie jest. Dochodzą do niego głosy bardzo krytyczne, że 

nikt się tą szkołą nie zajmuje. W związku z tym przygotowywane jest zebranie wiejskie, na 

którym mieszkańcy się wypowiedzą. Pewnej nocy w piątek przyjechano, zabrano dzieci bez 

wiedzy Sołtysa, Rady Sołeckiej i Zebrania Wiejskiego. Pani Dyrektor po wycieczce 

przyjechała chyba w obecności dzieci – to był piątek, a w poniedziałek dzieci do Chmielnika. 

W związku z powyższym zaprasza Pana Przewodniczącego Rady i Pana Burmistrza na męską 

rozmowę.” 

 

Przewodniczący Rady poprosił Marka Kwietnia, żeby o tego typu spotkaniach informować 

chociaż z jednodniowym wyprzedzeniem, bo stawia teraz w takiej sytuacji, że za godzinę jest 

zebranie. Forma grzecznościowa wymagałaby, żeby chociaż z jednodniowym wyprzedzeniem 

być informowanym. 

 

Sołtys Śladkowa Małego powiedział, że rozumie, dzisiaj będą sami i ustalą termin następnego 

spotkania. 
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Burmistrz powiedział, że na tylu spotkaniach, na ilu był w Śladkowie w sprawie szkoły  

w ostatnim półroczu, to sami rodzice stwierdzili, że nie było tylu, w ciągu ostatnich lat. Nie 

wie skąd ta uwaga o nocnym zamykaniu szkoły i wywożeniu czegokolwiek.  

Paweł Wójcik powiedział, że nikt w nocy szkoły nie zamykał, bo tak naprawdę zamknięta ona 

nie jest, funkcjonuje w dalszym ciągu. Dzieci zostały przeniesione za zgodą i wiedzą 

rodziców do Chmielnika, ponieważ dalsze przebywanie w budynku w Śladkowie zagrażało 

ich życiu. Burmistrz poinformował kolejny raz, że w pełni popiera decyzję Pani Dyrektor  

o przeniesieniu dzieci i w dalszym ciągu będzie to robił, bo była to bardzo dobra decyzja.  

Paweł Wójcik zaprosił radnych do obejrzenia tego budynku i terenu wokół. Było kilka 

spotkań z rodzicami, bo to rodzice są najodpowiedniejszą grupą do tego, żeby wyrażać opinię 

w jakich warunkach i gdzie ich dzieci mają się uczyć. Przeniesienie dzieci do szkoły  

w Chmielniku odbyło się w najlepszy sposób. Pani Dyrektor osobiście pojechała po dzieci, 

specjalnie zorganizowany został kurs busa po nie. Po pewnym czasie zorganizowane zostało 

spotkanie z rodzicami w Śladkowie Małym celem dowiedzenia się, czy dzieci i ich rodzice są 

zadowoleni z takiego rozwiązania. Nikt nie był niezadowolony, a wręcz przeciwnie rodzice 

stwierdzili, że dzieci są bardziej zadowolone. 

Burmistrz powiedział, że jeżeli jest taka potrzeba, to pojawi się na tym spotkaniu, bo jeżeli 

ktoś nie ma nic do ukrycia, to w każdej chwili może przyjść porozmawiać, tylko ma prośbę, 

żeby na tym spotkaniu powiedzieć o wszystkich wnioskach, które w ostatnich 10 latach 

wpłynęły dotyczące modernizacji szkoły. Takie wnioski są i trzeba będzie je dzisiaj odczytać, 

bo trzeba jasno powiedzieć skąd ta cała sytuacja przez tyle lat narosła.  

 

Marek Kwiecień powiedział, że nikt nie neguje tego co mówił Burmistrz jeśli chodzi o dzieci, 

bo dzieci są najważniejsze, natomiast jako Sołtys razem z Radą Sołecką jako gospodarze tej 

wsi nie mogą patrzeć jak to zarasta zwłaszcza, że jest sąsiadem tej szkoły. „Na miłość boską – 

gdzie jest gospodarz?” 

 

Radna Chwalińska zwróciła się do radnych powiatowych obecnych na sesji, z prośbą  

o wykoszenie poboczy przy drodze powiatowej od Śladkowa Małego w kierunku Bugaja, 

ponieważ bardzo jest zarośnięte, przez co nic nie widać na zakrętach i jest niebezpiecznie. 

 

Marek Kwiecień odpowiedział, że trwają wykaszania, być może jutro lub pojutrze będzie to 

zrobione. 

 

Irena Gmyr Radna Powiatu Kieleckiego powiedziała, że złożyła już jedną interpelację  

w sprawie koszenia, ale złoży jeszcze jedną w tej sprawie. 

 

6. Zakończenie obrad.  

 

Z powodu wyczerpania porządku XX sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 6 czerwca 2016 roku.  

Sporządził: 

Adam Pietrzyk 


